
 
 

Bruger og pårørenderådet Enghaven  
 

Fredag den.  11. juni 2021 kl. 9.00 – 10.30 i Mødestedet. 
 
 

Mødedeltagere: Anna Rasmussen, Gurli Enemark, Kjeld Dalnæs, Ella Christensen, Birgit 
Pedersen, Tina Jensen, Pia Thomsen  
Fraværende: Grethe Mamsen, Gitte Rasmussen, Erling Eriksen 

 
Godkendelse af dagsorden og 
referat  
 

Godkendt 

Orientering fra brugerne 
 
 

Vi starter med en præsentationsrunde 
Birgit Petersen: Har siddet i ældrerådet i 12 år, og været i 
bruger-pårørenderåd i 4 år 
Kjeld Dalnæs: Bor i husene, har siddet i rådet i 4 år 
Anna Rasmussen: Formand, har siddet i 4 år, har svigermor 
på Aleen. 
Ella Christensen: Har siddet i 2 år 
Gurli Enemark: Har siddet 4 år, mand bor i Enghuset 
 
Der har været problemer med radiatorer, og det har været 
svært at styre kulde-varme. Kjeld pedel er involveret og 
der kigges på det. 
Beboerne ønsker at vide hvad der skal ske når byggeriet 
går i gang, og hvor beboerne skal flytte hen. Centerleder 
ved endnu ikke hvad planen er, men beboerne skal 
selvfølgelig orienteres så snart det er besluttet. 
 
Der er møde 4 x årligt:  februar, maj, september, november. 
Dagsorden skal ud en uge før møderne. 
Deadline for at sende referat ud efter mødet er 14 dg. 
 
 
Pårørende har indgivet ønske om et rum til fodpleje og 
frisør i det nye byggeri, Kirsten Dyrholm har givet udtryk 
for, det tages med i de videre byggeplaner- 
 
 

Præsentation og Generel 
orientering fra ledelse 
 

Pia præsenterer sig selv. 
Fortæller om renovering af cafeteria og mødelokale, samt 
nye møbler til lokalerne. 
Det er svært at rekruttere og der kigges på alternative 
løsninger som ansættelse af husass. mm. 
Der arbejdes med sygefraværspolitikken 
 

 



Godkendelse af dagsorden og 
referat  
 

Godkendt 

Om aktiviteter og 
arrangementer mv.  
 

Mandeklub 
Dameklub 
Læsegruppe 
Fælles kaffe 
Forårsfest 1/6, sommerfest 25/8 – pølsevogn, hestevogn 
Cirkus udenfor d. 23/6 
Beboerne spørges til ønsker om madretter 
Gymnastik i cafeteriet og i Enghuset 
Sang i dagcentret 
Gudstjeneste 
Cafeeftermiddag 
Frivillige må igen komme i huset og hjælpe 
Efter sommerferien starter sanggruppen og Banko op igen. 
Ny pavillon ved havedammen, problemer med høj kant, 
som der bliver kikket på, og løse lister vil blive fastgjort. 
Dagcenter personale har været på et inspirerende kursus i 
aktivitet/træning for demente (  kognitiv og fysisk) 

Aftale datoer for resten af 
året. 

 

 
 

 

Orientering fra Ældrerådet  
 

Der er valg til ældrerådet 16 nov. Birgit har siddet der 12 
år. Samme dag som kommunalvalg               
Der er holdt virtuelle møder den sidste tid grundet corona. 
Der er indtryk af ældrerådet bliver hørt. 
Der er et indtryk af, at folk i hjemmeplejen i Vejen 
kommune har det godt. 
Der har været stillet spørgsmål til nattevagtsdækningen, 
men det skulle tilsyneladende være ok. 

Evt. 
 
 

Pårørenderådet  har mødt pårørende som manglede 
oplysninger om kørsel og mulighed for vågekone, Pia T vil 
prøve om det kan komme med i indflytningsmappen. Og 
også et skriv om bruger/pårørenderådet. 
 
En pårørende har hørt om en god Musikalsk sansepude til 
demente, som skulle virke beroligende: Inmu relax, koster 
6400 kr. 
 
Kunne det være en ide med en annonce i forhold til at få 
flere skubbere  

 
 


